
ELEVRÅDET

Elevrådet hadde møte onsdag 29. september 2023.

Følgende møtte:
3. trinn: Hanna og Mathias
4. trinn: Marie og Jakob
5. trinn: Isabel og Elliott
6. trinn: Gabriel
7. trinn: Emilie og Sebastian

Sak 04/23-24: Konstitusjon
Vi fikk ikke konstituert elevrådet.

Sak 05/23-24: SU-møte
Elevrådet gikk gjennom sakslista til SU-møtet som skal være 28. september.

Sebastian tar med kommentarer til sak om ingen bruk av skjerm på 1. trinn.
Elevrådet har delte meninger om det er riktig eller ikke å ikke bruke skjerm på 1.
trinn.

Sak 06/23-24: Eventuelt
3. trinn

- Vi ønsker å kunne bestemme over hva vi vil gjøre en hel eller halv skoledag.
Elevrådet syns dette høres ut som er forslag som vil være gøy for elevene.
Når man får være med å bestemme selv, vil det blant annet være lettere å
lære. Forslaget tas videre til skolens ledelse.

- Vi ønsker å kunne overnatte på skolen og spise pizza som kveldsmat.
Elevrådet syns dette høres ut som et bra forslag. Forslaget tas videre til FAU
og SU.

- Vi ønsker en egen sykkeldag på skolen.
Kan dette gjøres som en del av gymtimer?

5. trinn
- Vi ønsker en kanonballturnering.

Dette gjøres før jul hvert år på mellomtrinnet.
- Vi ønsker en vannkrigdag før sommeren.

Forslaget tas med videre til lærere og ledelse på skolen.
- Vi ønsker en Minecraft-dag på skolen.



Forslaget sendes til skolens lærere. Dette er en ressurs som er tilgjengelig for
skolen.

7. trinn
- Vi ønsker en fotballturnering til våren. Den kan gjennomføres på samme måte

som kanonballturneringen vi har til jul.
Forslaget tas med videre til lærerne og ledelsen.

- Elevene på 7. trinn ønsker å ha de svarte stolene med bord som 7. trinn
hadde i fjor.
Ønsket tas med til lærerne på 7. trinn.

- Vi syns gangen fra fellesarealet oppe mot lærernes arbeidsrom er tom og trist.
Kan vi få opp bildene vi hadde i gangen på gamle Kringsjå med alle tidligere
klasser? Vi savner pynt på veggene og bildene.

- Kan vi få flere bøker på biblioteket om ulike idretter? Vi syns det er for mange
fotballbøker i forhold til andre idretter. Kan vi også få flere engelske bøker?
Forslaget tas med til skolebibliotekaren.

Marit Norby, elevrådskontakt


